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Rozmowa z Magdaleną Majewską, Burmistrz Kępic

Plany, które zostaną zrealizowane
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Mija osiem miesięcy 
od wyborów samorzą-
dowych. To wystar-
czająco dużo czasu, 
aby móc zacząć we-
ryfikować wyborcze 
obietnice. O tym, co 
już udało się osiągnąć, 
a co dopiero w przy-
gotowaniu rozjmawia-
my z burmistrz Kępic, 
Magdaleną Majewską.

Do wyborów szła Pani 
z konkretnymi obiet-
nicami. Czy któryś 
z pomysłów na nową 
kadencję został już 
zrealizowany?

Magdalena Majew-
ska: Realizacja wielu 
obietnic zależna jest 
od dobrej współpracy 
z samorządem powia-
towym, województwa, 
wielu instytucji i stowa-
rzyszeń. Wybrane w te-
gorocznych wyborach 
władze Powiatu Słup-
skiego i Sejmiku Wo-
jewództwa gwarantują 
tę współpracę. Moja 
główna obietnica wy-
borcza dotyczyła popra-
wy stanu dróg, i tak już 
w tym roku wybudowa-
liśmy ulicę Jaśminową 
w Korzybiu, drogę do 
dawnego przedszkola 
w Biesowicach, odci-
nek drogi w Przytocku. 
Mamy podpisaną umo-
wę na budowę drogi 
w Barwinie, Barcinie 
i Mzdówku. Dzięki 
współpracy z Powiatem 
Słupskim wyremonto-
waliśmy drogę z Pusto-
wa do Płocka. Zarząd 
Dróg Powiatowych ma 
podpisaną umowę na 

remont pierwszego eta-
pu drogi PrzytockoRze-
czyca,  na dokończenie 
remontu drogi Mzdo-
wo-Podgóry i  części 
drogi w Podgórach od 
krzyżówki. W tym roku 
wspólnie z Powiatem 
wybudowaliśmy, bar-
dzo ważny dla bezpie-
czeństwa mieszkań-
ców, chodnik do stacji 
kolejowej w Bieso-
wicach. W przyszłym 
roku zostanie wyre-
montowana tam droga. 
W ubiegłym tygodniu 
wspólnie z Zarządem 
Dróg Wojewódzkich 
odebraliśmy przebu-
dowany odcinek dro-
gi wraz z chodnikiem 
i nowym oświetleniem 
w Barcinie. W Barci-
nie przebudowaliśmy 

również wjazdy z drogi 
wojewódzkiej i wyre-
montowaliśmy część 
chodnika. Zarząd Dróg 
Wojewódzkich wyre-
montował również od-
cinek drogi Obłęże – 
Barcino. 

Pamiętamy o chodni-
ku w Obłężu, Barwinie, 
Warcinie i wielu miej-
scach, gdzie jeszcze 
brakuje warunków do 
bezpiecznego porusza-
nia się pieszych. W tej 
chwili projektujemy 
chodnik w Kępicach łą-
czący ulicę Kopernika 
ze Składową, kolejną 
część chodnika w Obłę-
żu i chodnik w stronę 
stadionu w Barcinie.

Były też inne obietni-
ce... Mieszkańcy cze-
kają na tanie mieszka-
nia komunalne. Lista 
oczekujących to prze-
cież około 50 rodzin.

MM: Budownictwo 
mieszkaniowe to je-
den z najważniejszych 
czynników rozwoju, 
który wpływa pozytyw-
nie na życie wielu osób. 

W Kępicach już wkrótce 
powstanie 48 mieszkań 
w ramach Społecznej 
Inicjatywy Mieszkanio-
wej. Budujemy wygod-
ne mieszkania, z urzą-
dzonymi łazienkami, 
gotowymi podłogami, 
drzwiami wewnętrz-
nymi, wyposażonymi 
w płytę indukcyjną, 
piekarnik, a w kuchni 
w zlew. Jest to oferta 
dla mieszkańców, któ-
rzy nie mogą dostać się 
na listę mieszkaniową, 
ale jednocześnie nie 
stać ich na kredyt. Już 
teraz wiemy, że dzięki 
tej inwestycji przybę-
dzie nam mieszkańców, 
zwolni się również kil-
ka mieszkań komunal-
nych.

W przyszłym roku 
rozpocznie się remont 
mieszkań w budynku po 
banku w Kępicach. 

Dla mieszkańców, 
którzy chcą związać 
swoje życie z naszą 
gminą przygotowali-
śmy działki budowlane 
w Barcinie, Korzybiu 
i Ciecholubiu.

W tym roku wyre-

montowaliśmy dach na 
budynku w Bronowie, 
w którym mieszczą się 
mieszkania komunalne.

Mamy dwie dodat-
kowe pary pociągów, 
ale to nie zaspokaja 
potrzeb mieszkańców 
Gminy Kępice. Dalej 
brak porannego po-
łączenia ze Szczecin-
kiem…

MM: Serdecznie dzię-
kuję Zarządowi Woje-
wództwa Pomorskiego 
za ten pierwszy krok, 
wierzę, że to krok do 
dalszej podróży… Ide-
alnie by było, gdyby po 
naszych torach jeździło 
codziennie 10 par po-
ciągów. Obiecuję, że 
dalej będziemy o to za-
biegać, a atmosfera do 
rozmów jest teraz bar-
dzo dobra. Gmina wyre-
montowała już dworzec 
w Korzybiu, remontuje 
dworzec w Kępicach, 
a to pokazuje, że nam 
również bardzo zależy 
na wygodnym i tanim 
transporcie zbiorowym.  
Plany mamy bardzo 

ambitne, wierzę, że za 
rok będziemy mogli 
pochwalić się kolejnym 
sukcesem.

A co z oświatą? Jak na  
szkoły  w gminie Kę-
pice wpłyną zmiany, 
które proponuje nasz 
rząd?

MM: Obiecałam, że 
siatka szkół się nie 
zmieni i obietnicy do-
trzymam. Ale demogra-
fia jest nieubłagalna! 
W tym roku zapropono-
wałam stworzenie filii 
Zespołu Szkół w Kę-
picach,  w Warcinie 
i Biesowicach. W tych 
szkołach, nie licząc 3-5 
latków uczy się śred-
nio około 60 uczniów, 
tymczasem subwen-
cja oświatowa liczona 
jest na ucznia, nie na 
oddział. Patrząc na te 
dwa czynniki, im mniej 
liczna klasa, tym wię-
cej trzeba dopłacać do 
oświaty z naszych po-
datków. Musimy zapla-
nować takie działania, 
by przy jak najmniej-
szej zmianie dla lokal-
nej społeczności, wpro-
wadzić oszczędności. 
Zaznaczę tylko, że będą 
to oszczędności, które 
nie spowodują zwol-
nień wśród nauczycieli. 
W Warcinie i Biesowi-
cach dalej będą funkcjo-
nowały szkoły! Jedyna 
zmiana będzie taka, że 
młodzież z klasy 7 i 8 
będzie kontynuowała 
naukę w większej szko-
le. 

Odnosząc się do 
zmian, które proponuje 
nasz rząd, to dalej cze-
kamy na decyzję, ile 
w przyszłym roku bę-
dzie lekcji religii, czy 
w szkołach pojawi się 
nowy przedmiot, i co 
najważniejsze – jak bę-
dzie wyglądała subwen-
cja oświatowa.


